Examination / Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
	12	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
	14-15	"Outline zoning plan relating to the Development" is updated. The numbers and the dates of the draft outline zoning plans are updated.
	16	"Layout plan of the Development" is updated.
	19, 21, 23, 25, 27, 31, 33, 35, 39, 41, 47, 49	"Floor plans of residential properties in the Development" are updated.
		Some figures of the thickness of the floor slabs of some relevant flats in "Floor plans of residential properties in the Development" are revised.
	22, 30, 38, 46	Some figures of the floor-to-floor height of some relevant flats in "Floor plans of residential properties in the Development" are supplemented and revised.
	24, 48	Some figures of the thickness of the floor slabs of some relevant flats in "Floor plans of residential properties in the Development" are revised.
	36	Some figures of the floor-to-floor height of some relevant flats in "Floor plans of residential properties in the Development" are supplemented.
5 May 2017	51, 63	Some areas of the Flat Roof of some relevant flats in "Area of residential properties in the Development" are revised.
3 Mag 2017	55, 57, 59, 61	Some areas of the Flat Roof and Roof of some relevant flats in "Area of residential properties in the Development" are revised.
	66	"Floor plans of parking spaces in the Development" is updated.
	80-84	Key plans and the names of the streets in key plan in "Cross-section plan of building in the Development" are updated.
	85-90	Elevation plans, key plans, names of the streets in key plan and the date of the approved building plans for the Development under "Elevation plan" are updated.
	91	Some figures under "Information on common facilities in the Development" are revised.
	94-96	The descriptions of interior finishes are revised.
	100, 102, 103	The descriptions of interior fittings are revised.
	108-119	Appliances Schedule is revised.
	124, 129, 130, 135, 136, 138, 141, 142, 147, 148, 153, 154, 159, 160, 165, 166	Schedule of Mechanical & Electrical Provisions of Residential Flats is revised.
	171	A figure under "Information in application for concession on gross floor area of building" is revised.

檢視 / 修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
	12	更新「發展項目的所在位置圖」。 更新測繪圖的日期。
	14-15	更新「關乎發展項目分區計劃大網圖」。 更新計劃大綱草圖編號及日期。
	16	更新「發展項目的布局圖」。
	19, 21, 23, 25, 27, 31, 33, 35, 39, 41, 47, 49	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。
	22, 30, 38, 46	修訂「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」中部分相關單位的樓板的厚度之數字。 補充及修訂「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」中部分相關單位的層與層之間的高度之數字。
	24, 48	修訂「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」中部分相關單位的樓板的厚度之數字。
	36	補充「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」中部分相關單位的層與層之間的高度之數字。
2017年5月5日	51, 63	修訂「發展項目中的住宅物業的面積」中部分相關單位的平台面積。
	55, 57, 59, 61	修訂「發展項目中的住宅物業的面積」中部分相關單位的平台及天台面積。
	66	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。
	80-84	更新「發展項目中的建築物的橫截面圖」的索引圖及索引圖內之街道 名稱。
	85-90	更新「立面圖」的立面圖、索引圖、索引圖內之街道名稱及發展項目的經批准建築圖則的日期。
	91	修訂「發展項目中的公用設施的資料」的部分數字。
	94-96	修訂室內裝修物料的描述。
	100, 102, 103	修訂室內裝置的描述。
	108-119	修訂設備説明表。
	124, 129, 130, 135, 136, 138, 141, 142, 147, 148, 153, 154, 159, 160, 165, 166	修訂住宅單位機電裝置數量説明表。
	171	修訂「申請建築物總樓面面積寬免的資料」的數字。

Examination / Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
	6	Status of authorized institutions that have made a loan, or have undertaken to provide finance, for the construction of the Development under 'Information on Vendor and others involved in the Development' is updated.
	12	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
	13	"Aerial photograph of the Development", photo number, date and the flying height at which the aerial photograph was taken are updated.
	16	"Layout plan of the Development" is updated.
	17	The glossary of "Floor plans of residential properties in the Development" is updated.
	19, 23, 25, 27, 31, 33, 35, 39, 41, 47, 49	"Floor plans of residential properties in the Development" are updated.
	54, 56, 58, 60	Some areas of the Flat Roofs of some relevant flats in "Area of residential properties in the Development" are revised.
4 August 2017	69-72	Some of the number of undivided shares allocated to the relevant flats, total number of Management Shares of all residential properties in the Development and total number of Management Shares in the Development in "Summary of deed of mutual covenant" are revised.
	80-84	Key plans in "Cross-section plan of building in the Development" are updated.
	85-90	Elevation plans, key plans and the date of the approved building plans for the Development under "Elevation plan" are updated.
	109, 110, 113, 116, 118, 119	Appliances Schedule is revised.
	121, 123, 125-131, 138, 140, 142, 144, 146, 150, 152, 153, 155, 156, 158-162, 164-166	Schedule of Mechanical & Electrical Provisions of Residential Flats is revised.
	171-172	Some figures under "Information in application for concession on gross floor area of building" are revised.
	1-4	"Notes to purchasers of first-hand residential properties" is updated.
	12	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
3 November 2017	13	"Aerial photograph of the Development", photo numbers, dates, the flying height at which the aerial photographs were taken and notes are updated and added.
	16	"Layout plan of the Development" is updated.

檢視 / 修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
	6	更新「賣方及有參與發展項目的其他人的資料」之已為發展項目的 建造提供貸款或已承諾為該項建造提供融資的認可機構的狀況。
	12	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
	13	 更新「發展項目的鳥瞰照片」、其編號、日期及拍攝的飛行高度。
	16	更新「發展項目的布局圖」。
	17	 更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」的詞彙表。
	19, 23, 25, 27, 31, 33, 35, 39, 41, 47, 49	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。
	54, 56, 58, 60	 修訂「發展項目中的住宅物業的面積」中部分相關單位的平台面積。
2017年8月4日	69-72	修訂「公契的摘要」中部分相關單位的獲分配的不分割份數數目、所有住宅物業之管理份數總數及發展項目之管理份數總數。
	80-84	更新「發展項目中的建築物的橫截面圖」的索引圖。
	85-90	更新「立面圖」的立面圖、索引圖及發展項目的經批准建築圖則的 日期。
	109, 110, 113, 116, 118, 119	修訂設備説明表。
	121, 123, 125-131, 138, 140, 142, 144, 146, 150, 152, 153, 155, 156, 158-162, 164-166	修訂住宅單位機電裝置數量説明表。
	171-172	修訂「申請建築物總樓面面積寬免的資料」的數字。
2017年11月3日	1-4	更新「一手住宅物業買家須知」。
	12	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
	13	更新及增加「發展項目的鳥瞰照片」、其編號、日期、拍攝的飛行高度 及備註。
	16	更新「發展項目的布局圖」。

Examination / Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
	19, 21, 23, 25, 27, 29, 31, 33, 35, 37, 39, 41, 43, 45, 47, 49	"Floor plans of residential properties in the Development" are updated.
	48	A figure of the floor-to-floor height of the relevant flat in "Floor plans of residential properties in the Development" is supplemented.
	66	"Floor plans of parking spaces in the Development" is updated.
	80-84	Key plans in "Cross-section plan of building in the Development" are updated.
	85, 86, 89, 90	Key plans under "Elevation plan" are updated.
3 November 2017	87	Key plan and the date of the approved building plans for the Development under "Elevation plan" are updated.
	88	An elevation plan, key plan and the date of the approved building plans for the Development under "Elevation plan" are updated.
	91	Some figures under "Information on common facilities in the Development" are revised.
	113, 116	Appliances Schedule is revised.
	124, 129, 141, 142, 147, 148, 154, 159, 165, 166	Schedule of Mechanical & Electrical Provisions of Residential Flats is revised.
	171-172	Some figures under "Information in application for concession on gross floor area of building" are revised.
	12	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
	13	"Aerial photograph of the Development", photo number, date at which the aerial photograph was taken and notes are updated.
	16	"Layout plan of the Development" is updated.
	17	The glossary of "Floor plans of residential properties in the Development" is updated.
2 February 2018	23, 41, 47, 49	"Floor plans of residential properties in the Development" are updated.
	66	"Floor plans of parking spaces in the Development" is updated.
	85	The date of the approved building plans for the Development under "Elevation plan" is updated.
	86-90	Elevation plans and the date of the approved building plans for the Development under "Elevation plan" are updated.
	91	Some figures under "Information on common facilities in the Development" are revised.

檢視 / 修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
	19, 21, 23, 25, 27, 29, 31, 33, 35, 37, 39, 41, 43, 45, 47, 49	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。
	48	補充「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」中相關單位的層與層之間的高度之數字。
	66	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。
	80-84	更新「發展項目中的建築物的橫截面圖」的索引圖。
	85, 86, 89, 90	更新「立面圖」的索引圖。
2017年11月3日	87	更新「立面圖」的索引圖及發展項目的經批准建築圖則的日期。
	88	更新「立面圖」的立面圖、索引圖及發展項目的經批准建築圖則的 日期。
	91	修訂「發展項目中的公用設施的資料」的部分數字。
	113, 116	修訂設備説明表。
	124, 129, 141, 142, 147, 148, 154, 159, 165, 166	修訂住宅單位機電裝置數量説明表。
	171-172	修訂「申請建築物總樓面面積寬免的資料」的部分數字。
	12	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
	13	更新「發展項目的鳥瞰照片」、其編號、日期及備註。
	16	更新「發展項目的布局圖」。
	17	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」的詞彙表。
2018年2月2日	23, 41, 47, 49	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。
	66	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。
	85	更新「立面圖」的發展項目的經批准建築圖則的日期。
	86-90	更新「立面圖」的立面圖及發展項目的經批准建築圖則的日期。
	91	修訂「發展項目中的公用設施的資料」的部分數字。

Examination / Revision Date	Revision Made	
	Page Number	Revision Made
2 February 2018	120, 126, 142, 148, 149, 154, 155, 161, 162	Schedule of Mechanical & Electrical Provisions of Residential Flats is revised.
	171-172	Some figures under "Information in application for concession on gross floor area of building" are revised.
2 May 2018	12	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
	13	"Aerial photograph of the Development", photo number, date, the flying height at which the aerial photograph was taken and notes are updated and added.
	12	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
	14	"Outline zoning plan relating to the Development" is updated. The number and the date of the approved outline zoning plan are updated.
	33, 41	"Floor plans of residential properties in the Development" are updated.
	66	"Floor plans of parking spaces in the Development" is updated.
31 Jul 2018	85-90	Elevation plans and the date of the approved building plans of the elevation for the Development are updated.
	93	The description of exterior finishes is revised.
	110, 113, 116, 119	Appliances Schedule is revised.
	123, 128, 129, 130, 140, 146, 147, 152, 158, 159, 164, 166	Schedule of Mechanical & Electrical Provisions of Residential Flats is revised.
	173	Two figures under "Information in application for concession on gross floor area of building" are revised.
	8	Some wordings are revised.
	12	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
31 Oct 2018	16	The statement in relation to the estimated date of completion of the buildings and facilities as provided by the authorized person for the Development is deleted.
	66	"Floor plans of parking spaces in the Development" is updated.
	67	Parking spaces number and number of residential motor cycle parking spaces under "Floor plans of parking spaces in the Development" are updated.
	70, 72	The total number of Management Shares in the Development is updated.

檢視 / 修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
2018年2月2日	120, 126, 142, 148, 149, 154, 155, 161, 162	修訂住宅單位機電裝置數量説明表。
	171-172	修訂「申請建築物總樓面面積寬免的資料」的部分數字。
	12	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
2018年5月2日	13	更新及增加「發展項目的鳥瞰照片」、其編號、日期、拍攝的飛行高度 及備註。
	12	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
	14	更新「關乎發展項目分區計劃大綱圖」。更新計劃大綱核准圖編號及日 期。
	33, 41	更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」。
	66	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。
2018年7月31日	85-90	更新「立面圖」及發展項目的立面的經批准建築圖則的日期。
	93	修訂外部裝修物料的描述。
	110, 113, 116, 119	修訂設備説明表。
	123, 128, 129, 130, 140, 146, 147, 152, 158, 159, 164, 166	修訂住宅單位機電裝置數量説明表。
	173	修訂「申請建築物總樓面面積寬免的資料」的兩個數字。
	8	修訂部分文字。
2018年10月31日	12	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
	16	刪除關於由發展項目的認可人士提供的建築物及設施的預計落成日期。
	66	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」。
	67	更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」 住客電單車停車位的停車位編號及數目。
	70, 72	更新發展項目之管理份數總數。

Examination /	Revision Made	
Revision Date	Page Number	Revision Made
	5	The statement in relation to the estimated material date for the Development as provided by the authorized person is deleted.
	8	The statement in relation to thickness under "Information on Design of the Development" is revised.
	11	"Information on property management" is updated.
	12	"Location plan of the Development" is updated. The date of Survey Sheet is updated.
31 Jan 2019	13a	"Aerial photograph of the Development", photo number, date, the flying height at which the aerial photograph was taken and notes are added.
	13b	A blank page is inserted.
	92	"Inspection of plans and deed of mutual covenant" is updated.
	175	A remark is added to "Information required by the Director of Lands to be set out in the Sales Brochure as a condition for giving the Presale Consent".
30 Apr 2019	12	"Location plan of the Development" is updated. A legend is added and the dates of Survey Sheets are updated.
	13	"Aerial photograph of the Development", photo number, date and the flying height at which the aerial photograph was taken are added. Sequence of the aerial photograph is revised.
	13a	Sequence and date of the aerial photograph are revised and notes are updated.
30 Jul 2019	12	"Location plan of the Development" is updated. The dates of Survey Sheets are updated.
	13	"Aerial photograph of the Development", photo numbers, dates and the flying height at which the aerial photographs were taken are updated.
	13a	Delete the irrelevant "Aerial photograph of the Development".

檢視 / 修改日期	所作修改	
	頁次	所作修改
	5	刪除關於發展項目的認可人士提供的發展項目的預計關鍵日期的 聲明。
	8	修訂「發展項目的設計的資料」的有關厚度的聲明。
	11	更新「物業管理的資料」。
2019年1月31日	12	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
2019年1月31日	13a	增加「發展項目的鳥瞰照片」、其編號、日期、拍攝的飛行高度及 備註。
	13b	增加空白頁。
	92	更新「閲覽圖則及公契」。
	175	加入「地政總署署長作為給予預售樓花同意書的條件而規定列於售樓説明書的資料」的備註。
2019年4月30日	12	更新「發展項目的所在位置圖」。增加圖例及更新測繪圖的日期。
	13	增加「發展項目的鳥瞰照片」、其編號、日期及拍攝的飛行高度。修訂鳥瞰照片的次序。
	13a	修訂鳥瞰照片的次序及日期及更新備註。
2019年7月30日	12	更新「發展項目的所在位置圖」。更新測繪圖的日期。
	13	更新「發展項目的鳥瞰照片」、其編號、日期及拍攝的飛行高度。
	13a	刪除不相關的「發展項目的鳥瞰照片」。